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Dagsorden bestyrelsesmøde 2/10 2024 kl. 19 hos Per, Troldeskoven 7  
 Dagsorden 

 
Beslutningsreferat 

1. Godkendelse af dagsorden  OK. Vi vil kun diskutere nogle af punkterne, da der er 
frafald fra 2 medlemmer til mødet.  

2. Godkendelse af referat fra 
den 21/8   

OK 

3. Kasserer og sekretær  
Vi skal på mødet sammen 
skrive de opslag, som vi skal 
ud med via mail.  
Hvis man har mulighed for at 
lave et forslag på forhånd vil 
det være velkomment  

Bestyrelsen vil sende mail til alle grundejere for at 
rekruttere en kasser og en sekretær.  

Vi vil undersøge, hvor meget det kan koste at købe 
ydelsen fra et firma i tilfælde af, at det ikke lykkes at 
engagere en kasser. Det blev nævnt på den 
ekstraordinære generalforsamling, at vi er nødt til at 
finde en ny kasser hurtigst muligt, da Mikkel ønsker 
at udtræde snarest.  

4. Økonomi: 
Orientering fra Mikkel 

Pga afbud fra Mikkel behandles punktet ikke.  

5. Hjertestarter Vi har afsat penge i budget 2024/2025 under 
anskaffelser.  
Janet sender Per materiale fra tidligere undersøgelse 
af priser og modeller.  
Vi fortsætter diskusionen på næste møde. 
 

6. Vejen ned til vandet 
Vi skal tage beslutning om 
hvad der skal ske 

Arne Frost anbefaler at få vejen asfalteret, da vi kan 
blive ved med at reparere på stykket med få års 
mellemrum. Vi er enige i, at den rigtige løsning er at 
asfaltere, men afventer tilbud på, hvad det vil koste, 
at få det udført. Frost og Have indhenter tilbud. 
 

7. Skrænten ud for 
Fjordlinien, hvilken plan vil 
vi gå videre med? 

Ikke behandlet.   

8. Opfølgning fra sidst: 
a. Vand på Østervangen 

(Mikkel) 
b. Hjemmesiden, 

drænrapport 
(Mikkel/Klaus) 

c. Opsigelse af licens IT 
program (Mikkel) 

Ikke behandlet.  
Dog skal vi snarest have afklaret ansvar i forbindelse 
afledning af vand fra vejene. 

9. Stivandring Vi venter til forår 2025.  

10. Julefrokost Janet ringer til Ølsted Kro for, at høre om ledigt bord 
til julefrokost buffet. Vi kan blive op til 14 personer.  

11. Evt. yderligere til 
debat/orientering 

Der er kommet henvendelse fra Fjordlinien 3 
angående vand på grund, højt dæksel og beplantning 
på skrænten. Kirsten tager kontakt. 
 
Fjorlinjen 3: Et dæksel er løst. Vi får Frost og Have til 
at undersøge om det kan repareres.  

12. Næste møde 14 november 2024 hos Janet 
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Indkaldte: Kirsten, Mikkel, Per, Janet, Klaus  

Afbud: Klaus og Mikkel 

 


